
1. Valg af dirigent:  

 Thomas Madsen blev valgt Ɵl dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

 Trafikgener: 
Ved sƟen fra Friplejehjemmet har man oplevet øget trafik. Derfor er der eŌerspurgt bomme eller 
andet fra Ɵlstødende grundejere. Hvis deƩe skal etableres skal der etableres belysning, og det vil 
koste op mod 30000 kr. Bestyrelsen har indvilget i en delvis betaling. Grundejere er ikke længere 
interesseret i etablering.  

 Sandfang: I 2023 har vi fået tømt sandfang. Vi var bestyrelsen ikke bekendt med at det påhvilede 
grundejerforeningen, før vi i foråret blev gjort bekendt med deƩe. Der blev łernet 1.7 tons. 
FremadreƩet vil sandfangene blive tømt eŌer behov. 

 Basketbaner: Der har været en dialog om etablering af basketbaner i fællesskab med en 
nabogrundejerforening. De er dog ikke posiƟve overfor idéen, så den er indƟl videre skrinlagt. 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af bestyrelsen og revisor 

 Godkendt 

4. Reƫdig indkomne forslag fra medlemmerne 

 Ingen forslag 

5. Vedtagelse af budget og fastsæƩelse af konƟngent for 2024 

 Godkendt 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

 Søren Refsgaard og Allan Killian var på valg. Begge genopsƟllede og blev valgt ind. 
 Thomas Madsen blev valgt som suppleant. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant  

CharloƩe Nielsen og Thomas Madsen blev valgt. 

8. Eventuelt 

 På generalforsamlingen blev det drøŌet om konƟngentet skal sƟge pga. af sƟgende udgiŌer Ɵl de 
grønne områder. DeƩe kan være et punkt Ɵl næste generalforsamling. 

 

 


